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АННОТАЦИЯ 

Мирманова Л.Конкурентоспособностьпродукциипредприятия и 

путиееповышения 

 

Вквалификационнойработемагистрапроведенанализрынкакондитерскойп

родукцииРеспубликиКазахстан, 

анализвнутреннейивнешнеймаркетинговойсреды, SWOTанализ и 

конкурентныйанализАО «Рахат» 

Наосновеисследованийразработаныпутиповышенияконкурентоспособностипро

дукцииАО «Рахат» иданоихобоснование. 

В результате было установлено, что АО «Рахат» лидирует по уровню 

конкурентоспособности среди производителей кондитерских изделий 

Казахстана, поэтому необходимо разрабатывать и внедрять маркетинговые 

мероприятия по повышению конкурентоспособности. По итогам проведенной 

работы разработаны рекомендации по повышению конкурентоспособностиАО 

«Рахат», которые помогут увеличить объемы продаж продукции и долю рынка. 

Ключевые слова: Конкурентоспособность, конкурентоспособность 

продукта, конкурентный анализ, маркетинговая среда, комплекс маркетинга 

 

SUMMARY 

Mirmanova L. Competitiveness of product of the company and ways to 

improve it 

In the master's thesis, an analysis was made of the confectionery market of the 

Republic of Kazakhstan, as well as analysis of the internal and external marketing 

environment, SWOT analysis and competitive analysis of “Rakhat” JSC. Based on 

the research, ways to increase the competitiveness of “Rakhat” JSC products were 

developed and grounded. 

As a result of the analysis, it was found that “Rakhat”JSC is the leader in terms 

of competitiveness among manufacturers of confectionery products in Kazakhstan, 

therefore it is necessary to develop and implement marketing measures to increase 

competitiveness. Based on the results of the work, recommendations were developed 

to increase the competitiveness of Rakhat JSC, which will help increase sales 

volumes and market share. 

Keywords: competitiveness, product competitiveness, competitive analysis, 

marketing environment, marketing mix 
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